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JUDICIAL APPOINTMENT 

 
OTTAWA, Ontario, February 12, 2024 – The Honourable Arif Virani, Minister of Justice and 
Attorney General of Canada, today announced the following appointment:  

Angus G. Grant, Assistant Deputy Chairperson at the Immigration and Refugee Board of 
Canada in Toronto, is appointed a Judge of the Federal Court. Justice Grant replaces Justice B. 
Richard Bell, who retired effective October 30, 2023. 
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NOMINATION À LA MAGISTRATURE 

 
Ottawa (Ontario), le 12 février 2024 – L’honorable Arif Virani, ministre de la Justice et 
procureur général du Canada, a annoncé aujourd’hui la nomination suivante : 
 
Angus G. Grant, vice-président adjoint à la Commission de l’immigration et du statut de réfugié 
du Canada à Toronto, est nommé juge de la Cour fédérale. Le juge Grant remplace le juge B. 
Richard Bell, qui a pris sa retraite le 30 octobre 2023. 

Communiqué de presse du Ministère de la Justice (Canada) 
 
  

https://www.canada.ca/en/department-justice/news/2024/02/minister-of-justice-and-attorney-general-of-canada-announces-judicial-appointments-to-the-federal-court.html
https://www.canada.ca/fr/ministere-justice/nouvelles/2024/02/le-ministre-de-la-justice-et-procureur-general-du-canada-annonce-des-nominations-a-la-cour-federale.html

